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ПГ „БсП за България“ 
внесе в парламента предло-
жения за промени в Закона 
за здравето, касаещи употре-
бата на райски газ. това обя-
ви и.ф. председател на БсП 
Атанас Зафиров. той настоя 
за бързо придвижване на за-

конопроекта. 
Зафиров обясни, че проме-

ните касаят пълната забрана 
за продажба на райски газ на 
физически лица и драстично 
увеличение на глобите за на-
рушителите, стигащи до за-
тваряне на търговски обекти.

“настояваме за бързо 
разглеждане и на промените, 
които внасяме в Закона за 
доброволчеството”, поясни 
Зафиров. 

той уточни, че в ситуа-
цията с пожарите темата е 
важна и актуална. 

ДУМА припомня, че за-
конопроектът за насърчаване 
на доброволческата дейност 
в България беше внесен още 
през февруари т.г. от черве-
ните депутати заедно с Мла-
дежкото обединение в БсП.

Гурбетчиите вкараха 182 млн. евро 

Стр. 3 Стр. 8 Стр. 12

Стр. 6

Само през месец май емигрантите са изпратили у нас рекордните 
182,1 млн. евро. През м.г. официалните трансфери от тях са за 1,32 млрд. 
евро. 2 млн. домакинства у нас разчитат на гурбетчийските пари.

Настояваме спешно да бъде приет Законът 
за доброволчеството, заяви Атанас Зафиров 

иван иванов 
пита как ще
се компенсират 
щетите от пожарите

бсп иска забрана
на райския газ
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о Фьодор лукянов: 

свидетели сме 
на демонтаж 
на старата система

напрежение
между турция
и Гърция
в еГейско море

Зачестяват 
иЗмамите 
За работа 
в Швеция 

Н

  �
Евгени ГАВРИЛОВ

строителни 
илюЗии
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СниМка бта

Пожар горя в близост до Дома за медико-социални грижи за деца „Майка и дете“ в Стара Загора вчера. 
Огънят вероятно е тръгнал от дере, в което живеещите в съседен квартал изхвърлят боклуците си

в кАдър

е им върви на тунелитe под Бал-
кана. Доказаха го и последните съби-
тия. след жалба до кЗк на загубилата 
търга фирма е спряна поръчката за 
изработването на идейния проект за 
изграждането на тунела под прохо-
да Петрохан (стр. 6). Позната схема, 
пред която явно всички са безсилни.

в най-новата история на България 
плановете за пробив на стара планина 
са подхващани няколко пъти. Първата 
идея за тунел под Петрохан е от 1916 
г. Проект има и по времето на социа-
лизма от 60-те години на миналия век. 
През 1991 г. “транспроект” бе разра-
ботил няколко варианта. През октом-
ври 2003 г. ни обещаваха, че тунелът 
под Петрохан ще е готов до 2007-а. 
През 2012 г. също имаше процедури 
за предпроектни проучвания. вече 
сме 2024 г., но нищо не се случва.

евентуален тунел намалява раз-
стоянието между софия и Монтана с 
над 60 км. Логичен е въпросът защо 
изграждането му се бави. статистика-
та сочи, че за денонощие през прохода 
минават до около 20 000 автомобила. 
тунелът би направил трафика и по-
бърз, и по-безопасен. едно от обясне-
нията е, че проектът е сложен и скъп. 
Дано това оправдание не го направи 
поредната строителна илюзия.

такава вече е магистрала “Хемус”, 
от началото на чието изграждане ще 
честваме през есента половин век. За-
ради управленските безумия тя бе зам-
разена за 3 години и сега ще ни излезе 
с 30% по-скъпа.

За тунела под Шипка няма да го-
ворим. имаше един транспортен ми-
нистър, който ни го обещаваше почти 
веднага, заедно с четири моста над Ду-
нав. Добре, че бързо сдаде поста.
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